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Zápisnica 
zo zasadnutia Výboru mestskej časti Západ konaného dňa 24. 4. 2024 o 14:00    

vo veľkej zasadacej miestnosti mesta Trenčín. 
 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Ľubomír Vavruš  
Neprítomní poslanci ospravedlnení: Ing. Tomáš Vaňo, JUDr., Mgr. Naďa Lorencová, Martin 
Barčák, Ing. Ladislav Paška,  

Garant VMČ: Ing. arch. Pavol Guga 

Otvorenie     

Zasadnutie VMČ Západ otvoril pán  Mgr. Ľubomír Vavruš, poverený vedením zasadnutia

 

predsedom VMČ. Privítal všetkých zúčastnených.  

Navrhnutý program zasadnutia:  

1. Otvorenie. 
2. Prerokovanie žiadostí odborných útvarov.  
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého zasadnutia. 
4. Požiadavky občanov a poslancov. 
5. Rôzne. 
6. Záver. 

Skonštatoval, že VMČ Západ nie je uznášaniaschopný, je prítomný jeden člen z piatich. 

Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého zasadnutia. 
3744/2024 – Pani Jarábková : Na rohu ulíc Pri parku a Ku kyselke nefunguje mestský rozhlas. 
Prosíme o opravu. 
odpoveď: 
MHSL - Na uvedenom úseku sme zistili poruchu na zariadení , ktorú objednávame u 
dodávateľa servisu rozhlasu, s predpokladaným termínom opravy v priebehu mesiaca máj. 

3745/2023 - Pani Mináriková : Prosíme zabezpečiť na zastávku MHD Rybáre informačné tabule

 

ako sú na ostatných zastávkach. 
odpoveď: 
UM - Oslovili sme dopravcu s požiadavkou na doplnenie vitríny prístrešku MHD na zastávke 
Rybáre. 

3746/2023 - Pán Ševčík : Doplňujúca otázka k odpovedi ID 3678: Chápem to teda správne, že aj

 

napriek Vašej vedomosti, že chodníky v druhej kategórií chodníkov nie sú bezpečné ste ukončili 
výkon zimnej údržby? 
odpoveď: 
MHSL - MHSL sa stará o bezpečne priechodné komunikácie aj za prípadnej nutnej zvýšenej 
pozornosti a opatrnosti pri chôdzi po chodníkoch.   

3747/2023 - Pán Ševčík : Doplňujúca otázka k odpovedi ID 3679: Takže vyhoviete tejto mojej

 

žiadosti a zaradíte predmetný chodník do prvej kategórie obslužnosti zimnej údržby 2024/25? 
odpoveď: 
MHSL, UM - V tomto okamihu neplánujeme preraďovať chodníky z druhej  kategórie do 
prvej. 
Počas nasledujúcej zimnej údržby sa zameriame na sledovanie daného úseku a 
zhodnotíme možnosti kategorizácie. 

3748/2023 - Pán Petrík : Navrhujeme osadenie zábran na cyklotrase v priestore pod starým

 

cestným, ako aj pod starým železničným mostom.  
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Na cyklotrase v priestore pod starým cestným, ako aj pod starým železničným mostom, je pravý 
cyklopruh (v smere do Zamaroviec) v bezprostrednej blízkosti rieky, pričom hneď za hranou 
cyklotrasy sa nachádza prudký zraz, ako aj samotné koryto rieky. 
odpoveď: 
UM - Koryto rieky nie je hneď vedľa komunikácie, ale vzdialené minimálne 2 - 3 m. Pod 
spomenutými mostami je to takto už niekoľko desiatok rokov. Obdobne je to aj v ďalších 
častiach komunikácií vedených pri Váhu. Rozdiel môže byť v tom, že pod mostami nerastie 
žiadna zeleň a opticky to vyzerá bližšie. Trasa je vedená v záplavovej zóne, kde sa nemajú 
takéto zariadenia zbytočne umiestňovať. Príkladom môže byť, že ani na hrádzi nie sú 
zábradlia a svah sa nachádza hneď na kraji asfaltu. 

3749/2023 - Pán Petrík : Navrhujeme predĺženia zábrany na cyklotrase v priestore, kde

 

Orechovský potok preteká popod cyklotrasou.  
Obdobne pre zvýšenie bezpečnosti by sme navrhovali o niekoľko polí predĺžiť zábradlie, ktoré je o 
cca 200 metrov vyššie, t.j. v priestore, kde Orechovský potok preteká pod cyklotrasou (viď obr. 
č.5), nakoľko aj tu pri malej nepozornosti hrozí nebezpečenstvo pádu do hlbokého, kameňom 
obloženého koryta potoka s rizikom fatálneho úrazu. 
odpoveď: 
UM - Dĺžka zábradlia je riešená rovnako ako na iných mostných objektoch na Slovensku, t.j. 
na dĺžku premostenia alebo tam, kde je rozdiel výšok väčší ako 0,5 m v zmysle noriem. 

3750/2023 - Pán Petrík : A ešte opätovná otázka ohľadom odpovede č.3620 Ing. Múdrej  z VMČ

 

Západ 31.1.2024 k pripomienke: „Osadenie dopravnej značky na obmedzenie rýchlosti na 30 km, 
vo vymedzenom úseku v časti ulice Hanzlíkovská“ bola odpoveď smerovaná k alternatívnemu 
riešeniu vybudovania chodníka, čo vieme, že je skôr nereálne. Pripomienka občanov bola 
primárna smerovaná k možnosti osadenia dopravnej značky, čo však v rámci stanoviska nebolo 
zodpovedané.  
odpoveď: 
UM - Osadeniu dopravnej značky s najvyššou dovolenou rýchlosťou 30 km/h predchádza 
proces, ku ktorému sa pri ceste III. triedy vyjadruje Okresný dopravný inšpektorát, ktorý 
nám pravdepodobne bez vhodných prvkov upokojenia dopravy osadenie zvislého 
dopravného značenia nedá súhlasné stanovisko. Následne musíme žiadať o súhlasné 
stanovisko Správu ciest Trenčianskeho samosprávneho kraja, na základe ktorého žiadame 
o vydanie určenia trvalého dopravného značenia Okresný úrad. Proces môžeme spustiť 
napriek predpokladu nesúhlasných stanovísk od spomenutých inštitúcií. 

3751/2023 - Pán Vasko : Požadujeme opravu chodníka na ulici Kvetná oproti Železničnému

 

učilišťu. Vzhľadom na nedostatočnú šírku chodníka odporúčame jeho rozšírenie o priľahlý zelený 
pás.     
odpoveď: 
MHSL,UI - Pre nedostatok finančných prostriedkov v rozpočte 2024, opravu nie je možné 
zaradiť do zoznamu opráv pre tento rok.  
Čo sa týka rozšírenia, túto požiadavku  odporúčame prerokovať na VMČ západ. 

3752/2023 - Pán Ševčík : Kde je zverejnený zásobník investičných akcií? 
odpoveď: 
UI - Zásobník investičných akcií môžete nájsť na webovej stránke mesta : 
https://trencin.sk/pre-obcanov/investicie/zasobnik-investicii/. 

3753/2023 - Pán Ševčík : Požadujeme dorobenie chodníka na Brnianskej ulici od PTA k

 

Stavmatu. 
odpoveď: 
UI - Nakoľko v mestskom rozpočte nie sú v súčasnosti na opravu chodníka potrebné 
finančné prostriedky, akciu zaraďujeme do zásobníka investičných akcií. 



3 

 

3754/2023 - Pani Habánková : Požadujeme opravu vývesnej skrinky umiestnenej pri KD v

 

Zlatovciach. 
odpoveď: 
MHSL - MHSL zabezpečíme opravu do konca mesiaca apríl. 

3755/2023 – Pani Habánková : Požadujeme premiestnenie kontajnera od KD v Zlatovciach na

 

iné vhodnejšie miesto. 
odpoveď: 
USŽP - Touto požiadavkou sme sa už viackrát zaoberali. V tejto lokalite iné vhodnejšie 
miesto nenašli. Uvítame návrhy na vhodnejšie miesto od občanov tejto lokality, každým 
jedným návrhom sa budeme zaoberať. Nádoby na odpad pred svojim domom nikto 
umiestnené mať nechce. Treba však brať do úvahy fakt, že triedenie odpadu je nielen 
environmentálne, ale z pohľadu občanov aj ekonomicky prínosné, nakoľko miera 
vytriedenia ovplyvňuje viaceré finančné ukazovatele, a tieto následne ovplyvňujú aj  výšku 
poplatku za komunálne odpady.   

3756/2023 - Poslanci : Požadujeme predloženie PD vnútrobloku medzi Veľkomoravskou a

 

Úspechom a PD vnútrobloku Veľkomoravská 22-40 na najbližšom zasadnutí VMČ Západ (24.4. o 
14.00 na MsÚ). 
odpoveď: 
UUP - Na najbližšom VMČ Západ bude projektová dokumentácia "Statická doprava ul. 
Veľkomoravská" v rozpracovanosti predložená. 

Požiadavky občanov a poslancov. 

3823/2023 - Pán Ševčík - Bude sa v tomto roku realizovať oprava aj druhej polovice “pergoly”

 

pred ZŠ Na Dolinách? 

824/2023 - Pán Ševčík - Doplňujúca otázka k odpovedi ID 3747: Kto konkrétne bude mať na

 

starosti sledovanie predmetného chodníka, aby vedel rozhodnúť o jeho preradení do vyššej 
kategórie? 

3825/2023 - Pán Ševčík - Uhradila spoločnosť Begbie s.r.o. zmluvnú pokutu, ktorú jej udelilo

 

mesto Trenčín? 

3826/2023 - Pán Ševčík - Doplňujúca otázka k odpovedi ID 3752: Prečo sa zásobník

 

neaktualizuje? Sú tam investície, ktoré sa už realizovali. 

3827/2023 - Pán Ševčík - Doplňujúca otázka k odpovedi ID 3753: Kedy bude požiadavka

 

zaradená v zásobníku? Keď som pozeral zásobník 22.4., tak som ju tam stále nenašiel… 

828/2023 - Pán Ševčík - V prípade, že by prišlo k odpredaju pozemku mesta Trenčín pri ihrisku v

 

Záblatí, tak ako bol predložený materiál na MsZ 18.4.2024 (bod 4E)  pre spoločnosť Lutrans Real, 
bolo by možné ešte pripomienkovať projekt investora, tak ako to tvrdí poslanec Barčák? (viď. 
zápisnica VMČ Západ 27.3.2024 bod Rôzne) 

3829/2023 - Pán Ševčík , občania : V akom štádiu je vybudovanie priechodu pre chodcov na

 

Bratislavskej ulici pri Merkury Markete? 

3830/2023 - Pani Lorencová : Výtlky na cestách - poprosíme o opravy výtlkov na cestách na

 

uliciach časť Záblatie : Dolné Pažite, Pri parku a opravu chodníkov na ulici Bratislavskej. 

3831/2023 - Pani Lorencová : Prosíme preložiť zberné kontajnery na šatstvo v Záblatí pri KD na

 

iné - vhodnejšie miesto, kontajnery sú pri kaplnke, obyvateľom to prekáža, kazí to celkový dojem, 
býva pri nich neporiadok. 

832/2023 - Pani Lorencová : Nastal "posun" v majetkovom prevode cesty medzi Záblatím a

 

Zlatovcami z TSK na Mesto Trenčín? 
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3833/2023 - Pani Pšenčíková : požadujeme odstránenie "plechov" z oplotenia za zrušenou

 

zastávkou MHD na Veľkomoravskej ulici. Tieto výlepné plochy už dlho neslúžia svojmu účelu, sú 
nebezpečné pre okoloidúcich. Spojená škola internátna ako správca areálu sa k nim nehlási.  

3834/2023 - Pani Pšenčíková : Požadujeme pokosenie plochy rekreačnej časti "Trenčiansky Luh"

 

pri OZETE.  

3835/2023 - Pani Pšenčíková : Požadujeme vybudovanie detského ihriska na Zámostí.

 

Navrhujeme využiť napríklad plochu parku pri Úspechu. 
Pán Guga : Táto investičná akcia sa zrealizovala za pomoci EU (eurofondy). Po jej realizácii nie je 
možné do nej zasiahnuť. Tento parčík má vzhľadom na svoju polohu na trase k trom stredným 
školám charakter oddychového priestoru hlavne pre študentov. Neďaleko od neho sú vybudované 
detské ihriská vo vnútrobloku na Veľkomoravskej a na sídlisku Kvetná. 

3836/2023 - Pani Pšenčíková : Požadujeme obnovenie vodorovného dopravného značenia na

 

Piešťanskej ulici. 
Pani Marčeková : Správca komunikácií vykonáva po zime ich obhliadku a na základe zisteného 
stavu VDZ sa toto potom obnovuje.   

3837/2023 - Pani Pšenčíková : Pre koho slúžia parkovacie miesta v areáli OZETA, Môžeme tam

 

parkovať aj z BD na Piešťanskej?    

3838/2023 - Výbor mestskej časti Západ : žiada mestský úrad v Trenčíne o vypracovanie a

 

predloženie zoznamu významných osobností pochádzajúcich z mestskej časti Zámostie a zároveň 
aj zoznamu možných vhodných pomenovaní iného charakteru (zvierat, rastlín, prírodných prvkov 
alebo zemepisných názvov). Z tohto zoznamu bude VMČ vychádzať pri následnom určovaní 
názvov ulíc, pričom súhlasí aj s použitím mena Ján Komorovský pri názve niektorej z nových ulíc . 

Rôzne 

Vzhľadom na skutočnosť, že VMČ Západ nebol uznášaniaschopný, v bode rôzne neboli

 

prerokované žiadne veci. 

Záver 

Na záver predsedajúci VMČ Západ pán Vavruš ukončil zasadnutie. 
Najbližšie zasadnutie VMČ ZÁPAD sa bude konať podľa harmonogramu 29.5.2024.  

Zapísal: Ing. arch. Pavol Guga                                                  Mgr. Ľubomír Vavruš, 
V Trenčíne dňa 24. 4. 2024                                                     predsedajúci VMČ Západ 


